
Az esküvői menetelők… 

 

A Salgó Ralira  a  legutolsó  időpontban nevezett páros,  akik nyáron 

szinte minden hétvégén a vendégek szolgálatában állnak. Így vajmi 

kevés  lehetőségük  van  mások  kiszolgálása  mellett,  a  maguk 

szórakozását  előtérbe  helyezni.  Most  eljött  az  idő,  Kókai  Gábor 

(étteremvezető)  irányításával  és  Szőllős  Róbert  „Báttya” 

(zenekarvezető)  navigálásával  vágnak  neki  a  távnak  az  R2 

mezőnyében. 

 

Szőllős „Báttya” Robi navigátort telefonon értem el. És kérdeztem a 

fejleményekről. Milyen  tervekkel  vágnak neki  ennek  a  versenynek 

ebben a formációban? 

Ebben  a  felállásban  pont  két  éve  a  Salgón  voltunk  előfutók.  Akkor 

géphiba  miatt  sajnos  előbb  véget  ért  a  futam  számunkra.  Az  idei 

project egy véletlenen múlt. 

Több Kókai Gábor nevű ismerősöm van, és egy üzenetet véletlenül a 

„Kiskókainak” küldtem el. Ő válaszolt, és a versenyzésről kezdtünk el 

diskurálni. Felmerült a Salgó Rali kérdése. Még hirdetést is adtam fel 

pilótát  keresve.  Több  emberrel  tárgyaltam,  de  beláttam  nekem  túl 

nagy időráfordítás lenne. Én személy szerint nagyon szerettem volna 

„raliegybe”  menni,  de  az  időm  sajnos  véges  és  nincs  annyi  belőle, 

hogy  egy  ilyen  versenyre  fel  tudjak  készülni,  foglalkozni  vele  teljes 

erőbedobással.  Még  nem  tettem  le  arról,  hogy  a  legfelsőbb 

osztályban  menjek,  de  egyenlőre  ez  a  R2‐is  egy  ajándék,  hogy  itt 

lehetek.  Gabival  megegyeztünk,  autózunk  egy  jót,  tét  nélkül, 

felszabadultan, magunk szórakoztatására. Gábor éppen most ér haza 

a családi nyaralásból. Legalább kipihent lesz  



Köztudott,  hogy  mindketten  a  vendéglátásban  dolgozunk  évtizedek 

óta. Gabinak egy nagyon komoly saját étterme van, (Kiskókai Étterem 

és  Pizzéria  ‐  Tápiószecső)  aminek  irányítása  teljesen  leköti.  Én 

zenészként  a  hétvégeken  vagyok  elfoglalva,  a  versenyek  időpontja 

mindig  ütközik  valami  rendezvénnyel.  Ez  a  dátum  a  véletlenek 

csodája.  Ugye  ez  a  futam  időpontja  is  változott  az  előzetesen 

meghirdetetthez képest. 

 

A pályákról vélemény? 

Ezeken  a  pályákon,  mint  pilóta  is  versenyeztem  még  anno. 

Navigátorként is oda vissza, minden irányban mentem rajtuk. 

Nekem minden tetszik, csak menjünk 

A  városi  gyorsasági  nagyon  érdekes  ebben  a  formában.  Nézőknek 

biztos nagy „csemege”  lesz.  Jó  széles a pálya, nem szlalomos,  lehet, 

hogy csapatjuk majd a Lada farát, bár a mért idő miatt akkor már az 

elején hátrányba kerülünk  De szórakozni és szórakoztatni jöttünk, 

mint a „civil” életünkben tesszük. 

Köszönetet  szeretnék  mondani:  Gerencsér  Bernadettnek  és  a 

Dynamic  Rallye  Teamnak.  Csatlós  Norbinak  és  Dudás  Endrének 

Mindenkinek  jó  versenyzést  a  nézőknek  jó  szórakozást!  Vigyázzatok 

egymásra és magatokra! 

Határ Attilának meg külön szurkolok a jó eredmény eléréséhez! 
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